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Obecné zastupiteľstvo Veľké Dvorníky 

 

Zápisnica 

 

Napísaná dňa 8. decembra 2022 z  2. plenárneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo 

Veľkých Dvorníkoch, ktoré sa uskutočnilo 8. decembra 2022 v zasadačke Obecného úradu vo 

Veľkých Dvorníkoch.  

Prítomní :  

  PhDr. Ján Ürögi                                starosta obce     

                        PhDr.Pavel Domonkos zást. starostu 

 Romeo Banyák                                   poslanec 

                        Rozália Bazsóová      poslankyňa 

  Károly Makki                                      poslanec 

  Ing. Eugen Stemmer      poslanec 

                        Edita Ürögiová                                    poslankyňa  

 Ing. Ivan Ürögi poslanec 

  Ing.Koloman Pongrácz                       hl. kontrolór 

 

Neprítomný :    ------ 

  

  

1. Zahájenie 

  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva  zahájil a viedol starosta obce pán PhDr. Ján 

Ürögi. Pán starosta konštatoval, že na rokovaní počet prítomných poslancov je sedem, 

a preto zasadnutie vyhlásil za uznášanie schopné.  

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice       

       

Starosta obce za overovateľov zápisnice určil týchto poslancov : 

 

            l. Ing. Ivan Ürögi                                                  2. Rozália Bazsóová 

 

 Za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil p. Máriu Ághovú 

 

Hlasovanie : 

             Za : 7                               Proti : 0                               Zdržali sa :0 

 

Pán starosta konštatoval, že s uvedeným návrhom obecné zastupiteľstvo jednohlasne 

súhlasilo. 

 

Starosta uviedol, že program zasadnutia bol doručený všetkým poslancom podľa zákona 

č. 369/1990 Z.b. § 12 ods. 4. 
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3. Predloženie programu rokovania 

 

Pán starosta predložil program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Schválenie Všeobecne záväzných nariadení obce  

5. Schválenie rozpočet Obce Veľké Dvorníky na rok 2023 

6. Schválenie, začatie obstarávania zmien a doplnkov Územného plánu obce Veľké 

Dvorníky 

7. Prejednanie a schválenie žiadosti a aktuálne veci 

8. Diskusia  

9. Záver 

 

Pán PhDr. Ürögi predložil na schválenie program rokovania obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie : 

                     Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

     

    Program rokovania obecného zastupiteľstva bol jednohlasne schválený. 

 

4.  Schválenie všeobecne záväzných nariadení obce Veľké Dvorníky  

 

Pán PhDr. Ürögi  - Hospodárska kríza spôsobuje finančné ťažkosti aj pre obec, na 

prekonanie týchto ťažkosti je potrebné zvýšiť príjmy obce. Tieto zvýšenia je možne 

prispôsobiť všeobecnými záväznými nariadeniami obce. Prepracované VZN obce boli 

doručené s pozvánkou. Prepracované všeobecné záväzné nariadenia obecné zastupiteľstvo 

má schváliť, aby nadobudli účinnosť od 1.1.2023.  

VZN č. 2/2022 dopĺňa VZN obce Veľké Dvorníky č. 3/2016 o podmienkach nájmu 

obecných bytov. 

Máte k tomu nejaké otázky? 

Ak nie, dávam hlasovať kto je za, aby obecné zastupiteľstvo schválilo VZN č.2/2022, 

ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Veľké Dvorníky č. 3/2016 o podmienkach nájmu 

obecných bytov? 

 

   Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecný zastupiteľstvo jednohlasne schválilo VZN č.2/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

obce Veľké Dvorníky č. 3/2016 o podmienkach nájmu obecných bytov. 

 

VZN č. 3/2022 sa vzťahuje na poplatok za komunálny odpad a drobný stavebný odpad.  

Sadzbu poplatku za zmesový komunálny odpad sme zvýšili na 10,00 € na jeden kalendárny 

rok na jednu osobu.  2,80 € za každý odvoz zbernej nádoby objemu 120 l, 5,60 € za každý 

jeden odvoz zbernej nádoby objemu 240 l, pričom odvoz zbernej nádoby sa vykoná na 

základe zakúpeného žetónu. 28,00 € za každý jeden odvoz zbernej nádoby objemu 1100 l. 
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Dávam hlasovať, kto je za, aby obecné zastupiteľstvo schválilo VZN obce Veľké Dvorníky 

č. 3/2022 o poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad? 

 

   Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo VZN obce Veľké Dvorníky č. 3/2022 

o poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad. 

 

VZN č. 4/2022 obce Veľké Dvorníky sa vzťahuje na daň z nehnuteľností. Tu sme 

plánovali zvýšenie iba pri dani za pozemkov. Sem patria orné pôdy, stavebné pozemky 

záhrady, ostatné plochy a trvalé trávnaté porasty. Oslobodenie od platenia dane zo stavieb 

majú naďalej dôchodcovia nad 62 rokov. 

 

Máte k tomu nejaké otázky? 

Keď nie, dávam hlasovať kto je za aby obecné zastupiteľstvo schválilo VZN obce Veľké 

Dvorníky o dani z nehnuteľností? 

 

   Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo VZN obce Veľké Dvorníky č. 4/2022 o dani 

z nehnuteľností. 

 

VZN č. 5/2022 obce Veľké Dvorníky zvyšuje daň za psa na 5,00 € za jedného psa 

a kalendárny rok.  

 

Dávam hlasovať, kto je za, aby obecné zastupiteľstvo schválilo VZN č. 5/2022 obce 

Veľkých Dvorníkoch o dani za psa? 

 

 Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo VZN obce Veľké Dvorníky č.5/2022 o dani 

za psa. 

/Návrhy VZN sú v prílohe/.  

 

5. Schválenie rozpočet Obce Veľké Dvorníky na rok 2023 

 

     Pán PhDr. Ürögi – Spolu s pozvánkou Vám bol doručený návrh rozpočtu obce na roky 

2023,2024 a 2025./návrh rozpočtu a správa hlavného kontrolóra sú v prílohe/ 

Pán PhDr. Ürögi  - Poprosil pána hlavného kontrolóra, aby predniesol svoje stanovisko 

k rozpočtu na rok 2023 a k návrhu na roky 2024 a 2025. 

 

Pán PhDr. Ürögi – Poďakoval za prednesenú správu hlavnému kontrolórovi. 

Zo strany obecného zastupiteľstva neboli žiadne pripomienky k rozpočtu. 

 

Pán PhDr. Ürögi – Dávam hlasovať, kto je za, aby obecné zastupiteľstvo bralo na vedomie 

stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu obce Veľké Dvorníky na roky 2024 a 2025 

a k návrhu rozpočtu na rok 2023? 
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  Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne bralo na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 

k rozpočtu obce Veľké Dvorníky na roky 2024-2025 a k návrhu rozpočtu na rok 2023. 

 

Pán PhDr. Ürögi  - Dávam hlasovať. kto je za, aby obecné zastupiteľstvo bralo na vedomie 

návrh rozpočtu obce Veľké Dvorníky na roky 2024-2025? 
 

  Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne bralo na vedomie návrh rozpočtu obce Veľké Dvorníky 

na roky 2024-2025. 

 

Dávam hlasovať kto je za, aby obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočet obce Veľké 

Dvorníky na rok 2023? 

 

  Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo rozpočet obce Veľké Dvorníky na rok 2023. 

 

Ďalej dávam hlasovať, kto je za, aby v zmysle §4 ods. 5 zákona NR SR č. 83/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v z.n.p. obec Veľké Dvorníky neuplatnila programovú štruktúru v rozpočtu obce 

a rozpočet obce od 01.01.2023 neobsahovala zámery a ciele? 

 

  Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo v zmysle §4 ods. 5 zákona NR SR č. 83/2004 

Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v z.n.p. obec Veľké Dvorníky neuplatnila programovú štruktúru v rozpočtu obce 

a rozpočet obce od 01.01.2023 neobsahovala zámery a ciele. 

 

 

Pán Ing. Koloman Pongrácz, hlavný kontrolór obce predniesol návrh plánu kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023./nvrh plánu je v prílohe/. 

 

Zo strany obecného zastupiteľstva neboli dané žiadne pripomienky. 

 

Pán. PhDr. Ürögi – Dávam hlasovať, kto je za, aby obecné zastupiteľstvo schválilo návrh 

plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2023?  

 

  Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce na I. polrok 2023.  
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6. Schválenie, začatie obstarávania zmien a doplnkov Územného plánu obce Veľké 

Dvorníky 

 

Pán PhDr. Ürögi – Územný plán obce Veľké Dvorníky bol schválený v roku 2019. Aby sa 

obec vedela rozvíjať a na základe žiadosti obyvateľov obce je potrebné začať obstarávanie 

zmien a doplnkov Územného plánu obce Veľké Dvorníky. 

 

Dávam hlasovať, kto je za, aby obecné zastupiteľstvo schválilo začatie obstarávania zmien 

a doplnkov Územného plánu obce Veľké Dvorníky, ktorá najviac potrvá tri roky od 

uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie? 

 

  Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo začatie obstarávania zmien a doplnkov 

Územného plánu obce Veľké Dvorníky, ktorá najviac potrvá tri roky od uzatvorenia 

zmluvy o poskytnutí dotácie. 

 

Ďalej obecné zastupiteľstvo má schváliť poverenie starostu obce so začatím verejného 

obstarávania na spracovateľa zmien a doplnkov Územného plánu obce Veľké Dvorníky 

a má ho poveriť s podaním žiadosti o nenávratný  finančný príspevok na spracovanie 

zmien a doplnkov Územného plánu obce Veľké Dvorníky na ENVIROFOND SR vo výške 

80 % z oprávnených nákladov. 

 

Dávam hlasovať, kto je za, aby obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce so začatím  

verejného obstarávania na spracovateľa zmien a doplnkov Územného plánu obce Veľké 

Dvorníky? 

 

  Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne poveruje starostu obce so začatím  verejného 

obstarávania na spracovateľa zmien a doplnkov Územného plánu obce Veľké Dvorníky. 

 

Dávam hlasovať, kto je za, aby obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce s podaním 

žiadosti o nenávratný  finančný príspevok na spracovanie zmien a doplnkov Územného 

plánu obce Veľké Dvorníky na ENVIROFOND SR vo výške 80 % z oprávnených 

nákladov? 

 

  Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne poverilo starostu obce s podaním žiadosti o nenávratný  

finančný príspevok na spracovanie zmien a doplnkov Územného plánu obce Veľké 

Dvorníky na ENVIROFOND SR vo výške 80 % z oprávnených nákladov. 

 

 

5 



 

 

 

 

7. Prejednanie a schválenie žiadostí a aktuálne veci 

 

Pán PhDr. Ürögi – Naša doručovateľka v oblasti CO Zuzana Bindicsová išla do dôchodku. 

Obecné zastupiteľstvo musí vymenovať nového doručovateľa. Navrhujem, aby obecné 

zastupiteľstvo vymenovalo našu pracovníčku Júliu Hegyiová. Júlia Hegyiová príjme túto 

funkciu keď, obecné zastupiteľstvo ju vymenuje. 

 

 

Dávam hlasovať, kto je za aby obecné zastupiteľstvo vymenovalo za doručovateľku Júliu 

Hegyiovú v oblasti CO. 

 

 

  Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

  Obecné zastupiteľstvo jednohlasne vymenovalo za doručovateľku Júliu Hegyiovú v oblasti 

CO. 

 

Pán PhDr. Ürögi – Na miestnom cintoríne je dokončená urnová stena, ktorá bude 

posvätená 22. decembra o 17.00 hod. v spojení vianočným programom v kostole. Týmto 

Vás a Vaše rodiny srdečne pozývam na túto slávnosť. 

 

Pri  tejto téme sa musíme zaoberať s výškou prenájmu urnových priestorov. Cenové 

náklady na výstavbu urnovej steny sú 8 026,56 €. Zaujímal by ma váš názor, aký vysoký 

by mal byť nájom. Je potrebné uzavrieť nájomnú zmluvu, ktorá bude obsahovať výšku 

nájmu a dobu trvania nájmu. 
 

Návrh obecného zastupiteľstva je jednorazová suma, navrhnutá vo výške 800,00 €/ jedno 

urnové miesto na 10 rokov.  Za nájomné miesta sa navrhuje nájom  vo výške 20,00 € na 10 

rokov. 

 

Dávam hlasovať, kto je za, aby nájomná zmluva na prenájom jedného urnového miesta 

bola uzavretá na 10 rokov a výška nájmu, by bola na 10 rokov vo výške 20,00 €  a za jedno 

urnové miesto nájomcovia  zaplatili jednorazovú sumu 800,00 €? 

 

               Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo, aby nájomná zmluva na prenájom jedného  

urnového miesta bola uzavreté na 10 rokov,  výška nájmu, by bola 20,00 €.   Z jedno 

urnové miesto nájomcovia zaplatia jednorazovú sumu 800,00 €. 

 

Pán PhDr. Ürögi – V ďalšej téme sa budeme zaoberať s obedmi pre dôchodcov nad 62 

rokov. Obecné zastupiteľstvo v októbri schválilo, že dôchodcovia za obed zaplatia 1,00 

€/obed.  GASTRODS, s.r.o na október a december bude fakturovať za jeden obed 3,00 €. 

Obec za každý jeden obed musí doplatiť 2,00 €. 

 

Dávam hlasovať, kto je za, aby obecné zastupiteľstvo schválilo, že obec podporí každý 

jeden obed  pre dôchodcov nad 62 rokov za október a november s 2,00 €?  
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             Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo, že každý jeden obed  pre dôchodcov nad 62 

rokov za október a november bude podporovať s 2,00 €. 

 

 

V roku 2023 cena obedu bude zvýšená na 3,90 €. Navrhujem, aby finančná podpora za 

každý jeden obed pre dôchodcov nad 62 rokov obec podporila  s 0,50 €. 

 

             Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo pre dôchodcov na 62 rokov finančnú podporu  

od obce za každý jeden obed vo výške 0,50 € na rok 2023. 

 

Pán PhDr. Ürögi – Tribúna pri jazere je veľmi v zlom stave. Je zastarala, nebezpečná /hrozí 

rozpad/bez certifikátu preto odporúčam rozobrať túto tribúnu.  

 

Poslanci zdieľali názor starostu a navrhovali, aby prácu vykonal dobrovoľný požiarny 

zbor. 

 

Dávam hlasovať, kto je za, aby tribúna pri jazere bola rozobratá a prácu vykonal 

dobrovoľný požiarny zbor Veľké Dvorníky. 

 

  Za : 7                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo  rozobratie tribúny pri jazere s tým, že prácu vykoná 

dobrovoľný požiarny zbor Veľké Dvorníky. 

 

Pán PhDr. Ürögi – Predniesol žiadosť od Alexandra Banyáka a od manželky Terézie. 

Žiadajú prenájom miestnosti na štadióne. Žiadatelia žijú vo vlastnom rodinnom dome.  

 

Dávam hlasovať, kto je za, aby pre Alexandra Banyák a pre manželku Terézia obecné 

zastupiteľstvo schválilo prenájom miestnosti na štadióne? 

 

 Za : 0                           Proti :7                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo s  hlasom proti 7 odmieta žiadosť Alexandra Banyáka a manželky 

Terézie. 

 

Pán PhDr. Ürögi – Predniesol žiadosť od Anne Nagy Orosz, bytom Jasná 259/85, Veľké 

Dvorníky. Žiada o úpravu drevín – ihličnatých stromov, odstránenie vyschnutých stromov 

a skrátenie vrchnej časti stromov  okolo bytovky na ulici Jasnej č. 259/85. 

 

Obecné zastupiteľstvo oznamuje menovanej, že úpravu drevín – ihličnatých stromov, 

odstránenie vyschnutých stromov a skrátenie vrchnej časti stromov  okolo bytovky na ulici 

Jasnej č. 259/85 vykoná dobrovoľný hasičský zbor Veľké Dvorníky do konca marca2 023. 
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Pán PhDr. Ürögi – Predniesol žiadosť Jánosa Pusztayho a Kataríny Pusztayovej, bytom, 

Jasná ul. č. 264/37, Veľké Dvorníky. Žiadajú o predaj parc.č. 171/492 v kat. úz. Veľké 

Dvorníky vo výmere 10 m2.  

 

Dávam hlasovať, kto je za aby parc.č. 171/492 v kat. úz. Veľké Dvorníky pre Jánosa 

Pusztayho a pre Katarínu Pusztayovú, bytom Jasná 264/85 Veľké Dvorníky bola predaná 

s tým, že vyhotovenie znaleckého posudku objednajú na vlastné náklady a o predajnej cene 

obecné zastupiteľstvo rozhodne po vyhotovení znaleckého posudku? 

 

 Za : 7                           Proti :0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo predaj parc.č. 171/492 v kat. úz. Veľké 

Dvorníky pre Jánosa Pusztayho a pre Katarínu Pusztayovú, bytom Jasná 264/85 Veľké 

Dvorníky s tým, že vyhotovenie znaleckého posudku objednajú na vlastné náklady 

a o predajnej cene obecné zastupiteľstvo rozhodne po vyhotovení znaleckého posudku. 

 

Pán PhDr. Ürögi – Predniesol, že rozpočet na prístavu materskej školy je 222 449,96 €. Pri 

prístavbe MŠ vznikli  nadbytočné  práce vo výške 12 099,48 €. Sumu 12 099,48 € obec má 

uhradiť z vlastných finančných prostriedkov. 

 

Dávam hlasovať, kto je za, aby obec z vlastných finančných prostriedkov uhradila sumu 

12 099,48 €, ktorá vznikla z dôvodu nadmerných prác pri prístavbe MŠ? 

 

 Za : 7                           Proti :0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo zaplatenie z vlastných finančných 

prostriedkov 12 099,48 €, ktorá vznikla z dôvodu nadmerných prác pri prístavbe MŠ. 

 

Ďalšia téma sa týka k  miestnosti v štadióne pre bezdomovcov.  Doteraz  platili tieto osoby 

30,00 € mesačne. Kvôli zvýšeniu režijných výdavkov navrhujem zvýšiť túto sumu 

mesačne na 50,00 € od 1.1.2023. 

 

Dávam hlasovať, kto je za, aby za používanie miestnosti bezdomovcom na štadióne od 

1.1.2023 bola zvýšená mesačne na 50,00 €? 

 

 Za : 7                           Proti :0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo za užívanie miestnosti bezdomovcom  

v štadióne od 1.1.2023  mesačne na 50,00 €? 

8. Diskusia  

 

Zo strany poslancov neboli dané žiadne pripomienky ani otázky. 

 

Anna Domonkosová -  predsedníčka zväzu dôchodcov, mala  požiadavku na otvorenie 

lekárne. Pred dvoma rokmi lekáreň majiteľka zatvorila vo Veľkých Dvorníkoch. Starší 

ľudia nemajú možnosť vybrať lieky vo Veľkých Dvorníkoch. Pre lieky musia cestovať do 

Dunajskej Stredy, čo robí pre nich ťažkostí.  
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Pán PhDr. Ürögi – Keď zatvorili lekáreň, obec sa snažila o jeho otvorenie. Rokovali sme  

s viacerými lekárnikmi. Bola tu aj jedna žiadosť a však kvôli nedostatku  štvorcových 

metrov bolo odstúpené od uzatvorenia zmluvy daním lekárnikom. Ďalší záujem napriek 

osloveniu viacerých lekárnikov doteraz nebolo.   

 

 

9. Záver 

 

 

Po vyčerpaní programu pán Ján Ürögi, starosta obce poďakoval za účasť, poprial všetkým 

príjemné a veselé vianočné sviatky a plenárne zasadnutie ukončil. 

 

 

 

. 

 

 

 D.a.h. 

 

 

................................................                                              ........................................... 

            Ing. Ivan Ürögi                                                                PhDr. Ján Ürögi 

        overovateľ zápisnice                                                            starosta obce 

 

................................................. 

       Rozália Bazsóová 

    overovateľka zápisnice 

 

 

.................................................... 

         Mária Ághová 

         zapisovateľka 
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